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BJÖRKLINGE VÄGFÖRENING  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum  
111214 
 

Art:    Ordinarie styrelse inkl suppleanter. 
  

Plats:    Föreningslokalen vid Ramsjö backe,  
   Björklinge. 
 
Tid:    18.30 – 19.00 
 
Närvarande:    Anders Björkman    Ordinarie     
      Peter Bäckström  
     
    Bo Eriksson  Suppleant 
    Roger Larsson 

  Åke Westling  
 

  Anders Frank  Valberedningen 
                      (Var också närvarande hela sammanträdet!) 

   
     

§  1.  Öppnande,   Sammanträdet öppnades och alla hälsades 
dagordning.  välkomna. Föreslagen dagordning presenterades  

 och godkändes. 
 
§  2.  Val av ord-  Anders Björkman valdes till ordförande för detta     
         förande.  sammanträde. 
 
§  3.  Val av juster-  Åke Westling valdes att vara justeringsman för      
         ingsman.  detta sammanträde. 

   
§  4.  Rapport från Anders Björkman rapporterade över vad som 
         sekreteraren.      hänt och gjorts. Information har sänts ut 

 fortlöpande via email.  Mycket få telefonsamtal,  
 mail eller brev från medlemmar. 
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§  5.   Ekonomisk Ekonomiska rapporter har fortlöpande sänts ut 
          rapport. via mail.  Vägföreningens ekonomi är fortsatt god 

utan större, oförutsedda, utgifter. Det är, i dagsläget, 
tre medlemmar som inte betalt och en tredje påminnelse 
är utsänd. Om betalning ej sker kommer det att tas  
upp på nästa sammanträde om ett ev överlämnande 
till Kronofogdemyndigheten. 
  

§  6.   Vinterväghåll- Vinterväghållningen har hittills varit lindrig med 
          ning 2011/12. övervägande halkbekämpande åtgärder. Väderläget 

har varit besvärligt med växlande runt +-0! 
 

§  7.  Övriga frågor: Diskuterades ”asfaltsförbättrande åtgärder” till 
  kommande år. Anders Björkman föreslog att ex  
  Södra (och även Norra) Tibblevägen, Spelmansvägen är 
  i behov av åtgärder. Mycket krackeleringar, grävningar 
  och annan åverkan på dessa gator. 
  BESLUTADES att ansöka hos Lantmäteriet om ändring 
  av andelstal för fastighet Björklinge – Tibble 1:64 där 
  det uppenbarligen begåtts ett misstag vid förra 
  förrättningen. Från permanent till fritidsboende. 
  Roger Larsson tog upp  om en besvärlig utfart på    
  S. Tibblevägen. ”Vad kan göras?” 
  Sedemera kom samma fråga på tal om ”siktskymmande 
  buskage vid utfart från Ramsjövägen på Harbovägen. 
 

§  8.  Nästa möte.       Beslutades att nästa möte skall äga rum 120215 
  kl 18.30 i samma lokal.   
                                              
§  9.  Avslutande. Sammanträdet avslutades och ordföranden tackade för  
  visat intresse.  Efter sammanträdet intogs jultallrik mm 
  som blivit tradition efter december-sammanträdet. 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
Anders Björkman                              Justeras: 
Ordf./Sekr. 
         

     Åke Westling  


